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ADMINISTRACIÓ PERSONAL 

El consell cedeix un secretari 
a Balaguer per pagar factures 
L'ajuntament es va quedar sense funcionari al febrer 11 El 
P~o~---~~- -- -1----- "' --~ ~---1~. __ ::Jbc vendents deltLcnic 

E. FARNELL 
1 BALAGUER 1 La Paeria de Bala
guer ha aconseguit convocar in 
extrernis el pie del mes de mar¡; 
gracies a la cessió, dijous pas
sat, d'un secretari del Servei 
d'Assistencia Tecnica (SAT) del 
consell de la Noguera, ja que el 
consistori es va quedar sense 
a comen¡;aments d'any. El paer 
en cap, Jordi Ignasi Vidal, va 
assegurar que la incorporació 
del tecnic dijous passat va per
metre aprovar els informes per 
pagar les nomines, convocar el 
ple d'aquest mes i validar els 
pagaments de la Paeria. "De
manem incorporar de manera 
provisional un secretari per 
mantenir al día les factures 
fins que arribi el nou secreta
ri". La Paeria va convocar un 
nou concurs per cobrir aquesta 
pla¡;a de secretari municipal 
i esta previst que després de 
Setmana Santa s'examinin els 
candidats que hi opten. Vidal 
va confiar poder fer el nome
nament el mateix mes d'abril. 

A comen¡;aments d'any, Ba
laguer es va quedar una altra 
vegada sense secretari un any 
després de cobrir la pla¡;a. La 
persona titular que ocupava 
la pla¡;a va demanar un tras
llat per qüestions personals i 
el consistori va fer una nova 
convocatoria urgent per pro
veir amb personal funcionari 
amb habilitació estatal aquest 
lloc Mentrestant, el consisto-

lmatge d'arxiu de la Paeria de Balaguer. 

ALTRES PROCESSOS 

La Paeria preveu cobrir 
aviat la pla~a de tresorer 
interí, també vacant al 
jubilar-se el titular 

............... . . ........................ . 

ri va recórrer a un empleat de 
la casa de manera provisional 
per exercir aquesta funció de 
forma temporal durant 30 dies, 
el període deis quals també ha 
finalitzat. 

El primer edil va lamentar 
aquesta falta de personal amb 
habilitació estatal i haver de 
recórrer a tecnics provisionals 

per mantenir l'activitat del dia 
a dia de la Paeria. "No és un 
problema només de Balaguer 
i altres ajuntaments. Fins que 
l'Estat no habiliti més funcio
naris amb aquestes categori
es per cobrir aquestes places 
en els ens locals, el problema 
seguira i podem arribar al col
lapse administratiu", va dir. 

Va afegir que !'administra
ció local pateix "una situació 
precaria" amb falta de perso
nal qualificat. "Quan aconse
guim proveir una pla¡;a una 
altra administració convoca 
un nou concurs i se'n van a un 
altre ajuntament, consell o a la 
Diputació." 

SEGRE 
Dimarts, 28 de mar~ del2023 

INICIATIVES TRANSICIÓ ENERGETICA 

Presentació deis projectes d'economia circular. 

Analitzen'el potencial de 
crear a Lleida empreses 
de bioindústria local 
E.F. 
1 LLEIDA 1 La Diputació de Llei
da va acollir ahir la presen
tació de dos projectes elabo
rats per l'IRTA i la Cambra 
de Comer¡; per prioritzar el 
desenvolupament de bioin
dústries locals.i analitzar 
el potencial de biorecursos 
generats i demanats pels sec
tors serveis i primari de Llei
da . El responsable de !'Es
trategia de Bioeconomia de 
Catalunya 2030, Jaume Sió, 
va assegurar que Lleida ha 
de liderar aquest pas cap a 
la transició energetica i és 
necessari "identificar quin 
pot ser la potencial demanda 
d'aquest tipus de productes 
per part de les empreses del 
territori i prioritzar el desen
volupament de bioindústri
es locals que puguin cobrir 
aquesta demanda", va dir. Va 

insistir que per fer efectiva la 
descarbonització de les em
preses encara s'han d'impor
tar d'altres pa!sos productes 
fabricats amb materies pri
meres disponibles a Lleida. 
Per accelerar el desenvolupa
ment d'aquest model econo
rnic, la Diputació va impulsar 
l'any 2019 el projecte Gre
en & Circular, un programa 
amb un pressupost de 2,3 
milions d'euros i que compta 
amb finan¡;ament europeu . 
Aquest projecte ha permes, 
entre d'altres, finan¡;ar els 
estudis presentats durant la 
jornada. Sió va apuntar la 
necessitat de les empreses 
de Lleida de fomentar l'ús 
i consum deis bioproductes 
i contribuir així a la neces
saria descarbonització que 
hauran de dur a terme en els 
propers anys. 

EDUCACIÓ EQUIPAMENTS ADMINISTRACIÓ DEPENDENCIES 

La Torre de Capdella· 
tara un centre d'esports 
a l'antiga caserna 
E. FARNELL 
1 LA TORRE DE CAPDELLA l La Torre 
de Capdella preveu rehabilitar 
l'antiga caserna de la Guardia 
Civil com a subseu del futur 
Centre d'Esports de Muntanya 
que comparteix amb la Pobla 
de Segur. Les obres preveuen 
una inversió de 700.000 euros 
i seran finan~ades entre la Di
putació (50%), el departament 
d'Educació (25%) i el consistori 
(25%). 

Per la seua part, la rehabi
litació de l'Espai Raiers de la 
Pobla de Segur, que acollira la 
seu del centre d'esports de mun
tanya, costara 1,5 milions. Tots 
dos consistoris firmaran avui 
els convenís amb la corporació 
provincial per dur a terme les 
obres a partir del proper mes 
de setembre. 

En el cas de la Torre de Cap
deBa, el centre oferira les espe
cialitats d'alta muntanya, bar
ranquisme i neu, entre d'altres, 
mentre que a la Pobla de Segur 
s'impartiran les classes de la 
resta d'especialitats d'esports 
d'hivern, de salvament, socor
risme, busseig esportiu, escala
da o espeleología, entre d'altres. 
L'institut de la Pobla de Segur 
és l'únic centre públic que va 
oferir cicles d'estudis esportius 
a la zona del Pirineu. 

L'alcalde de la Pobla, Maré 
Baró, va explicar que els cicles 
d'esports de muntanya es fan 
ara en espais cedits pel consisto
ri a l'INS La Pobla. Esta previst 
que el nou institut absorbeixi 
aquests cicles que des de fa més 
d'una decada s'han impartit a 
l'Institut La Pobla. 

Mural de Lily Brick a les noves dependencies del consell del Segria 
1 LLEIDA 1 El nou local del consell 
comarcal del Segria al carrer 
Jaume II del barrí de Cappont 
a Lleida llueix un mural de l'ar
tista Lily Brick. Aquestes de-

pendencies acolliran ben aviat 
l'area deis Serveis Socials, Sen
estar i Familia. El vicepresident 
de l'ens, Toni Bosch, va asse
nyalar que el mural reflecteix 

la importancia de les persones 
en els serveis que presta l'ens. 
L'artista (a la foto, amb treba
lladors del consell) va acabar 
ahir el mural. 

edoussin
Resaltado
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TRIBUNALS LABORAL 

Els lletrats de Justícia posen fi a la vaga 
amb més de 470 judicis suspesos a Lleida 
Els 18 que van votar ahir a la província van estar d'acord a desconvocar l'aturada després de dos mesas 
11 :..u .u.ae~ura ha provocai aa immobilització d'll,3 milions d'euros a la demarcació 
l. GARC(A/AGENCIES 
1 LLEIDA 1 Els lletrats de Justícia 
(antics secretaris judicials) van 
votar ahir de forma majorita
ria acceptar la proposta d'acord 
amb el ministeri de Justícia per 
posar fi a la vaga indefinida que 
van comen¡;ar el passat 24 de 
gener per demanar millores 
salaríais, segons les organitza
cions convocants. A les comar
ques lleidatanes, van votar 18 
lletrats i tots ho van fer a favor 
de l'acord i, per tant, de descon
vocar la vaga. L'acord es firma
ra avui en una reunió amb el 
ministeri, la qual cosa posara 
fi a l'aturada que ha obligat a 
suspendre 474 judicis a les co
marques lleidatanes en els dos 
últims mesos. 

Ahir es van dur a terme as
semblees, també a Lleida, per 

IMPACTE DE LA VAGA 

' · 

CCOO planteja 
mobilitzacions 
per estendre les 
pujades salarials 
• El sindicat CCOO va 
plantejar ahir als treballa
dors de l'administració de 
Justícia iniciar "contun
dents mobilitzacions" en 
el sector, inclosa una va
ga, perque els increments 
salaríais acordats per als 
lletrats s'estenguin a tots 
els cossos funcionaríais. 

A Lleida, hi havia més d'11,3 
milions en els comptes 
judicials que no es 
gestionaven per l'aturada 

Concentració de lletrats de Justicia el17 de febrer passat a les portes de !'Audiencia de Lleida. 

Després de coneixer-se 
l'acord, CCOO va advertir 
que es tracta d'un "atemp
tat a la dignitat professio
nal de la resta de cossos". 
Després de denunciar que 
s'hagi negociat ambles as
sociacions professionals 
deis LAJ i no amb els sin
dicats a la taula sectorial, 
va anunciar que promou
ra la convocatoria de mo
bilitzacions perque tot el 
personal dels jutjats tingui 
les mateixes millores re
tributives i laborals que 
s'han ofert als lletrats. 

votar la proposta del ministeri. 
Aquesta contempla una puja
da d'entre 430 i 450 euros bruts 
al mes, segons el nivell, en tres 
terminis: una amb caracter re
troactiu a 1'1 de gener, una altra 
el gener del 2024 i una el juliol 
del2024, segons fonts properes 
a la negociació. Deis 2.013 vots 
emesos ahir, el 76% van ser a 
favor de posar fi a la vaga, se
gons les dades del CoHegi de 
Lletrats de l'Administració de 
Justícia. Així, es preveu que el 
comite de vaga s'asseu avui amb 
Justícia per acceptar la proposta 
que els va fer en la quarta reu
nió des que es van reprendre les 
negociacions. 

Si finalment es posa fi avui a 
la vaga, han estat vuit setmanes 
d'una aturada amb importants 
conseqüencies peral desenvolu
pament de l'activitat deis jutjats. 
Segons les dades de la secreta
ria de coordinació provincial, 
la vaga ha tingut un seguiment 
irregular als 36 jutjats de les co
marques lleidatanes, amb un su
port d'entre el25 i el40%, quan 
en el conjunt de l'Estat estava 
per sobre del70%. 

L'impacte ha estat visible en 
el dia a día del funcionament de 
la Justícia. Així, a data del pas
sat 17 de mar¡;, s'havien suspes 
un total de 474 judicis de tipus 
civil, penal o social a la provín-

Castellsera reclama la millora de la seguretat a la C-53 
1 CASTELLSERA 1 El ple de l'ajuntament de Castellsera va aprovar 
ahir una moció per reclamar la millora de la seguretat viaria a la 
carretera C-53, que uneix Tarrega i Balaguer, en la qual ellO de 
mar¡; van morir tres persones en una col· lisió. 

Pugen un 2,6% els delides el2022 a Alcarras 
1 ALCARRAS 1 L'ajuntament d'Alcarras va celebrar ahir la Junta de 
Seguretat Local, en la qual es va constatar que els delictes contra 
el patrimoni han disminult un 33,3% l'última decada. El2022, 
els delictes van augmentar un 2,6% respecte al2021. 

Donen per controlat l'incendi forestal de (anejan 
1 CANEJAN 1 Els Pompiers d'Aran van tornar a donar ahir per con
trolat l'incendi forestal de Canejan, que ha afectat 335 hecHtrees. 
D'altra banda, els Bombers van sufocar un foc en un magatzem 
de Juncosa i en un femer de Claramunt, nucli de Tremp. 

SEGUIMENT 

A les comarques de Lleida, 
la vaga iniciada el 24 de 
generhatingutunsuport 
d'entre el 25% i el 40% 

cia i també 83 conciliacions la
borals competencia deis lletrats 
de justícia. 

Així mateix, es van suspen
dre 751 actuacions com la con
cessió de poders pera plets, rati
ficacions, declaracions penals o 
compareixences judicials, entre 
d'altres. Cal sumar-n'hi uns 199 
més en el Registre Civil. 

Així mateíx, els lletrats de 
l'administració de justícia són 
els únics responsables de la ges
tió del compte de consignacions 
deis jutjats. A causa de la vaga, 
el saldo d'aquests comptes s'ha 
incrementat en 1.304.555 euros 
i n'hi havia més d'11.300.000 en 
els dipósits deis jutjats lleidatans 
que segueixen la vaga que no es 
gestionen diariament a causa 
del conflicte. 

El col-lectiu assenyala que 
des del primer dia de vaga a les 
comarques lleidatanes s'han ce
lebrat els casaments civils, s'ha 
avisat amb temps de suspensi
ons i s'ha dut a terme el paga
ment d'aliments. 

TRIBUNALS SEGONA OPORTUNITAT 

Així mateix, es reu
niran dema amb CSIF, 
STAJ, UGT i CIG per 
e laborar propostes de 
mobilitzacions. 

A I'Estat 
La vaga deis lletrats de 

justícia ha suspes 356.000 
judicis i vistes a tot Espa
nya, amb unes 424.000 
demandes aturades i im
mobilitzats en els comp
tes consignacions de fins a 
1.280 milions d'euros. La 
plantilla és de 660 a Ca
talunya i a Lleida, de 38. 

Perdonen un deute de 267.435 euros 
a un transportista afectat per la crisi 
1 LLEIDA 1 El Jutjat de Primera Ins
tancia 6 de Lleida ha perdonat 
un deute de 267.435 euros a 
un transportista de la capital 
del Segria a !'aplicar la Llei 
de la Segona Oportunitat. El 
beneficiari, V.J.D., regentava 
un negoci de transports pero 
després de la crisi del 2008 va 
patir en primera persona les 
conseqüencies de la caiguda 
del sector immobiliari, segons 
expliquen des del despatx Ber
gada Asociados, situat a Agra-

munt, que ha portat el cas. En 
aquest sentit, comenten que 
durant anys ha anat arrosse
gant els deutes i aquests han 
anat creixent pels interessos 
moratoris. A més, actualment 
treballa com a assalariat, pero 
els seus ingressos han anat dis
minuint pels embargaments 
de les execucions dels deutes. 
"Després d'uns mesos de pro
cediment, el jutge de Lleida lj 
concedía l'anhelat perdó deis 
seus deutes amb l'exoneració 

del passiu insatisfet sense un 
pla de pagaments", explica 
l'advocada i socia fundadora 
del despatx que ha portat el 
cas, Marta Bergada. El client 
explica que "estava en una 
situació límit, perque han es
tat molts anys amb la nómina 
embargada i tinc dos filies i un 
domicili que pagar, entre altres 
despeses, i sense poder tenir 
res al meu nom". Ara "veiem el 
futur d'una altra manera, amb 
optimisme,". 

edoussin
Resaltado
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-Futbol. La Kings League, un producte de 
masses amb quatre lleidatans involucrats. 

Motociclisme. Dos lleidatans entrenen 
pilots de I'Índia per anar al Dakar. 
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MOTOCICLISME MOTOGP 

Márquez, operat de nou 
Va ser intervingut de la fractura en el primer metacarpia del polze de lama dreta que va patir 
diumenge a Portimao 11 No podra córrer diumenge a !'Argentina, on complira la sanció-

AGENCIES 
1 MADRID 1 Marc Márquez no ha 
pogut comen~ar pitjor la tempo
rada: primer gran premi de l'any 
i primera caiguda important, 
primer zero, sanció i de torna
da al quirOfan. Tot just arribar 
diumenge de Portimao, on es va 
inaugurar el Mundial, el pilot de 
Cervera va ser intervingut d'ur
gencia al tenir una fractura del 
polze de la ma dreta producte 
de la caiguda que va patir en la 
prova portuguesa. 

"Al tornar a Espanya per 
sotmetre's a noves revisions, a 
Marc Márquez se li va diagnos
ticar una fractura intraarticular 
desplac;ada de la base del primer 
metacarpia del polze de la ma 
dreta. El pilot de l'equip Repsol 
Honda es va sotmetre imme-

BAIXA EN 26 PROVES 

Des de la seua primera 
fractura d'húmer el 2020, 
Marc s'ha perdut 26 deis 
53 grans premis 

diatament a una intervenció 
quirúrgica", va explicar sobre 
l'incident l'equip. 

consistir en una reducció tan
cada de la fractura i la fixació 
interna amb dos cargols. 

A conseqüencia de la lesió, 
l'equip va informar a través d'un 
comunicat que Marc no parti
-cipara en el GP de !'Argentina, 
que es disputa aquest cap de 
setmana a Termas de Río Hon
do, una prova per a la qual el 
lleidata havia rebut una sanció 
d'una doble long lap - volta llar
ga que fa perdre uns dos segons 
respecte a una de normal- arran 
de l'incident en el qual va tocar 
Jorge Martín (Ducati) i va ti
rar a terra el portugues Miguel 
Oliveira (Aprilia), en el revolt 3 
del tra~at de Portimao. Segons 
el redactat explícit deis comis
saris, la sanció s'havia de com
plir durant la carrera del GP de 
!'Argentina. 

Per una deficiencia en l'es
crit es despren que, si retorna 
en el GP de les Ameriques, que 
se celebra a Austin (Texas) el 
proper 16 d'abril i on Marc ha 
guanyat en set ocasions, Már
quez no haura de complir ja la 
penalització imposada. Ara per 
ara, l'equip i el pilot no han es-

. pecifitat quan podra tornar a la 
competició. 

e --u L'APUNT- f 

ALTRES EL DISCULPEN 

Espargaró i Jorge 
Martín, molt 
críticsamb 
l'actitud de Marc 
• En el padoc hi havia 
disparitat d'opinions so
bre si la sanció imposada 
a Marc Márquez era justa 
o no. Des deis que el dis
culpaven, com Pecco Bag
naia, Maverick Viñales, 
Marco Bezzecchi o Fabio 

· Quartararo, afirmant que 
va ser mala sort, als que 
demanaven molt més, en
tre ells Aleix Espargaró. 
El de Granollers no es va 
tallar. "L'han de penalit
zar amb una cursa, coma 
mínim. Com van fer amb 
Nakagami a Barcelona. 
Si no ... una doble long lap 
és ridícula. La meua pre
ocupació és que Oliveira 
estigui bé. Li hauria po
gut destrossar el genoll", 
va assenyalar. Per la se
ua part, Jorge Martín, un 
deis implicats, també va 
ser crític. "No és la prime
ra vegada que a mi em ti
ra. Demanar perdó al box, 
a la grada, ja no funciona. 
Cree que haurien de fer 
alguna cosa", va reclamar 
el madrileny. 

L'operació va tenir lloc a 
!'Hospital Ruber Internacional 
de Madrid, a carrec del doctor 
Ignacio Roger de Oña al capda
vant d'un equip format pels doc
tors Samuel Antuña i Andrea 
García Villanueva, el mateix 
que el va intervenir de l'espat
lla. La cirurgia, que es va desen
volupar sense contratemps, va 

Des que es va fracturar l'hú
mer dret en el GP d'Espanya del 
2020, on va arrancar el seu cal-" 
vari que el va obligar a passar 
fins a quatre vegades pel quiro
fan, ellleidata s'ha perdut 26 
de les 53 proves mundialistes 
disputarles des d'aleshores. El 
bra~, la diplopía i ara el polze 
han truncat els seus diversos 
retorns a l'activitat. Marc Márquez, demanant perdó tot just atropellar Oliveira. 

ATLETISME ESPORT DE BASE 

Quatre lleidatans guanyen la fase 
nacional deis Jocs Esportius Escolars 
REDACCIÓ 
1 SIDAMON 1 Quatre atletes lleida
tans (Alba Capell, Ana María 
Achim, Martí Escera i David Sa
dovici) es van proclamar cam
pions de Catalunya en les seues 
respectives edats en la fase fi
nal nacional deis Jocs Espor
tius Escolars del curs 2022-2023 
que es van celebrar diumenge a 
Sidamon. 

Alba Capell Quirós, atleta 
de Juneda, que competeix al 
CE Penedes, es va proclamar 

campiona de Catalunya en la 
categoría benjamina femenina 
de nascuts el2014. 

Per part del Club Atletisme 
Pobla de Segur hi va haver dos 
campions: David Sadovici Sado
vici, en categoría prehenjamina 
masculina any 2015, i Martí Es
cera Roig, en benjamí masculí 
de l'any 2013. 

L'altra medalla d'or lleida
tana d'aquesta jornada final la 
va aconseguir Ana María Ac
him, del club AA Xafatolls, en 

alevins femenins de nascuts el 
2011. La competició va ser or
ganitzada per la Unió de Con
sells Esportius de Catalunya 
(UCEC), l'Associació Esporti
va de la ZER Plaurcén, l'AMPA 
del Timó de Sidamon i l'AMPA 
del Roser del Poal, ambla col
laboració deis ajuntaments de 
Sidamon i del Poal, així com del 
Consell Esportiu del Pla d'Ur
gell. La competició va reunir 
un miler de nens i jo ves de tot 
Catalunya. · Alba Capell Quirós, amb el seu pare Angel, ambla medalla d'or. 

edoussin
Resaltado



1 28 1 ESPORTS 

El Xafatolls obté tres medalles en el Campionat d'Espanya sub-16 
1 OURENSE 1 El Xafatolls va acon
seguir tres medalles, una de 
plata i dos de bronze, en el 
Campionat d'Espanya sub-16 
d'atletisme en pista coberta 

d'Ourense. Pere Mas va acon
seguir la plata als 3.000 metres, 
amb un temps de 8'48". Mas va 
acabar davant d'Axel Zarranz, 
que va ser bronze (9'05"). Per 

la seua part, Maria March va 
quedar tercera en 600 metres 
(1'36"96). L'equip lleidata va 
participar també amb Nil Solé, 
semifinalista en 1.000 metres . 

.......... .............................. ............... ......... ··········· ······· ..................................... ............................... . 

Onze podis i mínima estatal peral CEN Balaguer• L'equip aleví del CEN Balaguer va a conseguir 
onze podis i una mínima estatal, de MartíN osas en 400 estils, en la sisena jornada de la Lliga 
Catalana Alevina, disputada a les instal-lacions d'lnefc Lleida. Els nadadors del club de la Noguera 
van guanyar set proves, van ser segons en dos i van firmar dos terceres places. 

Ellleidata Palié, a I'Estatal júnior de Palma 
JOANBOVt 
1 BALAGUER 1 El nadador de Bala
guer Jaume Palié, del Club Na
tació Mollerussa, participara en el 
Campionat d'Espanya de natació 
que se celebrara des de dema fins 
diumenge a Palma de Mallorca. 

El balaguerí, nascut el 2005, es 
va classificar en els 50 i els 100 
metres bra~a en categoría júnior. 
Debutara dema en els 50 bra~a i 
intentara assolir la final d'aque
lla mateixa tarda. Els 100 metres 
seran dijous. 

ProvinciaiiPSC de 
tirada amb pistola 
al Tir Olímpic Lleida 

1 LLEIDA 1 El Club TirO limpie 
Lleida va acollir el Provin
cial IPSC de tirada amb 
pistola, amb el triomf 
d'lván Espílez, en catego
ría Open; de José Martín, 
en Production; de Xavíer 
Medina, en Production 
Optics; i de José Vicente 
Turiegano, en Standart. 
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Masip i Ávila es queden sense medalla 
1 MANAVGAT 1 Els lleidatans 
Iñaki Masip i Neus Ávila es 
van quedar sense medalla en 
el Mundial de Veterans per 
Equips de Turquía. Masip va 
caure en semifinals contra 
Fran~a amb l'equip masculí 

+50 i va perdre el part}t pel 
bronze davant d'Italia. Avíla, 
amb el femení +50, va perdre 
els quarts amb Gran Breta
nya, pero va guanyar Paisos 
Baixos i Alemanya per asso
lir la cinquena pla~a . 

Or i bronze per al Tri-440 a I'Estatal 
1 SóRIA 1 El Tri-440 va aconse
guir dos podis en el campio
nat d'Espanya de duatló per 
grups d'edat que es va cele
brar a Soria. Emma Carreras 
va ser primera en el duatló 
esprint en el grup d'edat 50-

54 anys, mentre que Maria 
Gardenyes va acabar terce
ra en el duatló estandard en 
45-49 anys. Perla seua part, 
Roe Bellostas (33) i Alba Be
llostas (40) van participar en 
la categoría elit. 

Presentació del 
Pallars Team per 
arrancar el curs 

1 LLEIDAI El Pallars Team va 
presentar els seus dos pi
lots, Zaida Teruel i lván 
Rodríguez, per arrancar 
la temporada, en la qual 
competiran en el Campi
onat Catala de Velocitat 
(600 ce), el Promo CIV i 
també el Campionat ES
BKFemení. 

;o 

edoussin
Resaltado
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